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1. Opgave 
Administrationen vil på mødet give en orientering om Olympisk Forums arbejde og strategi for 

tilvejebringelse af 100 mio. kr. over de næste 4 år. 

 

2. Baggrund 
Olympisk Idrætsforum har eksisteret siden 2013. Der har været afholdt seks møder, hvor 

forskellige emner er blevet præsenteret og drøftet. 

På baggrund af erfaringerne med Olympisk Idrætsforum og de økonomiske udfordringer, som 

findes på eliteidrætsområdet hen imod OL i Tokyo 2020, drøftede formænd og direktion i DIF 

og Team Danmark forud for OL i Rio en plan for, hvad arbejdet i Olympisk Idrætsforum 

fremover skal være fokuseret på, samt hvorledes det skal organiseres.  

Ledelserne i DIF og Team Danmark blev enige om, at der er behov for at sætte fokus på, 

hvordan der i den kommende 4-års periode økonomisk kan etableres et stærkere fundament for 

eliteidræt i almindelighed og olympiske forberedelser i særdeleshed. Det blev derfor besluttet, at 

hovedopgaven for et fremtidigt Olympisk Idrætsforum skulle foreslås at være:  

 

 Hvordan tilvejebringes 4 x 25 mio. kr. til at understøtte danske atleter hen imod sommer-OL 

i Tokyo 2020?  

 

3. Indstilling 
Det indstilles at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning og giver mandat til at formand og 

direktør forfølger den beskrevne plan for det videre arbejde i Olympisk Idrætsforum. 

 

4. Økonomiske konsekvenser 
Ingen. 

 

5. Bilag 
Notat – Olympisk Idrætsforum – En plan for at tilvejebringe 100 mio. kr. over de næste fire år. 
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